
 
 

REFERAT HASLE - LØREN IL AVD. HÅNDBALL 
Hos Caroline 

 

19.04.2023 
 

 

Til stede: Anita, Gro Anne, Maren, Stian, Christophe, Caroline 

Forfall: -  
Referent: Caroline 
 
 

Sak 
nr 

Tema Saksansvarlig Oppsummering og beslutning 

1 
 
 
 

Godkjenning av referat 

• Referat 

 

Caroline Godkjent 

2 Årsmøte i klubben 

• Oppsummering 

Maren Årsmøte i klubben 

gjennomført 27.03. Vedtak i 

møtet i tråd med innstilling.  

 

https://hasleloren.sharepoint.com/:w:/r/sites/Hndballstyret/_layouts/15/Doc.aspx?sourcedoc=%7BE06C0C00-E5B1-4C44-AE73-47F4C1473459%7D&file=2023.03.01_Styrem%C3%B8te%20%20.docx&action=default&mobileredirect=true
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Hallsituasjonen 

• Nøkler til hallen 

• Bråk og uro fra andre 
under 
håndballgruppas 
treninger i hallen 

• Dårlige forhold i 
hallen og klager fra 
andre klubber 

• Befaring fra forbundet 

• Status byggeplaner 

Anita/Caroline/Morten Banemann skal låse opp 

hallen, så det ikke skal være 

behov for egne nøkler i 

håndballgruppa. Lagleder 

for lag fra 2010 og oppover 

+ Maren + Gro Anne + 

materialforvalter har 

nøkkelbrikker. 

Nøkkelbrikker fungerer 

imidlertid kun i garderober 

for håndball. Det har vært 

flere tilfeller der dører er 

ødelagte og ikke låst opp. 

Anita tar kontakt med 

daglig leder og tar opp flere 

tilfeller av at hallen ikke er 

åpen og etterspør kode til 

nøkkelboks. 

 

Det har vært flere 

situasjoner med bråk og uro 

i hallen. Det har ikke gitt 

seg på tross av tidligere 

oppfølgning. Styret enige 

om å invitere fotballstyret 

til en prat før neste sesong 

for å diskutere hva som kan 

gjøres i fellesskap.  

 

Christophe eller Gro Anne 

kan delta på befaringen 

med håndballforbundet. 

Anita informerer daglig 

leder om dette. Det er 

spesielt viktig å se på om 

målene tilferdstiller krav til 

sikring av mål.  

 

Utfra tilgjengelig 

informasjon om 

byggeplaner ser det ut til at 

vi kan være i hallen to 

sesonger til. 

Morten/Caroline tar 

kontakt med FAU ved 

Refstad skole om hallen.  



 

Vedtak: Caroline sender en 

søknad til lørenhallen AS 

om dekning av skillevegg.  

 

4 Økonomi 

• Status 

• Søke Obos.  
 
 

Christophe  

Økonomi ihh plan.  

 

Vi har fått avslag på 

søknadom dekning av 

skillevegg fra Obos.  

 

Christophe har bedt om nye 

drakter fra Spar (til bruk fra 

høsten ved bytte av 

leverandør). Samtidig får 

trenere nye dresser. 
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Nytt fra Sportslig utvalg inkl. 
Arrangementsgruppen 

• Organisering 

• Slottsfjellcup 

• Trenerkurs 

• Dommere 

• Tilbud for Ask på 
Refstad skole 

• Trenerrekrutering 

Maren/Stian Håndball på Aks:  
Stian hadde møte med 
utdanningsetaten og 
Refstad.  

• Håndballgruppa er 
positive til 
videreføring av 
opplegget til neste 
år 

• Christophe følger 
opp betaling for i år 



o Juniorlaget/08 
og 09/ trenger 
trener til neste 
sesong 

 

og det økonomiske 
som har vært 
tidligere 

• Christophe og Stian 
koordinere 
oppfølgning videre 

 
Trenerkurs gjennomført 6 
første moduelen. Vil 
fortsette med resterende.  
 
Dommerkurs planlegges 
rett etter ferien. Caroline 
og Laetitia holder i dette.  
 
Stian følger opp påmelding 
til neste sesong. Til uka vet 
vi om vi kan stille juniorlag i 
2023/2024. 
 
08/09/2010 trenger/ønsker 

trenere.  Stian lager 

beskrivelse av behovet. 

Anne kan hjelpe til med å få 

det publisert og spredt i 

rette kanaler.  

 

 

6 

Bør Håndballen ansette 

noen i en deltidsstilling 

for å ivareta 

administrasjons og 

koordineringsoppgaver 

ev. sportslig leder? 

• Fotballen og 

ishockey har ansatt 

sportslige ledere. Til 

diskusjon om vi 

trenger noen i 30 % 

stilling til dette, ev. til 

koordinator mellom 

ulike grupper/ 

materialforvalter. 

Det forutsetter at vi 

på sikt får inn flere 

inntekter for å ha råd 

til dette i årene 

framover. 

Anita Gjør ikke noe med dette 

akkurat nå. For å sikre 

effektiv håndtering av saker 

må hastesaker tas per 

SMS/telefon med berørte i 

styret. Ellers enighet om å 

sende henvendelser til de 

som skal involveres på 

teams/e-post avhengig av 

behov.  

 

7 Rekruttering og 

Markedsføring 

Anne Utsettes til møte i mai 



 

8 Undersøkelse fra regionen 

(digitalt) 

Innspill til undersøkelse fra 

regionen.  

• Hvilke forventninger 

har vi  

• Hva fungerer/fungerer 

ikke 

Caroline Caroline videresender til 

Stian, som vurderer innspill.  

 

 

9 Eventuelt 

 

Infomøte 18.04 

 

 

 

 

Alle  

Infomøte gjennomført 

digitalt 18.04. Presentasjon 

deles i spond så alle får 

samme informasjon. Godt 

digitalt oppmøte, og noe 

som bør gjentas med 

(u)jevne mellrom utfra 

behov.  

 

 
 
 
 
 
 


